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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:433 Säkerheten på flygplatser

Under loppet av en vecka har två allvarliga säkerhetsrisker upptäckts på 
Arlanda. Två personer, utan rätt att vistas i Sverige, har inte bara anställts av 
Swedavia utan givits tillträde till behörighetsområdet ”airside” utan 
obligatorisk säkerhetsprövning.

Jag vill därför fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att säkerheten vid landets 
flygplatser ska upprätthållas?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-11-18
Besvaras senast
2019-11-27 kl. 12.00


